



ФЕДЕРАЛЬНАЯ
СЛУЖБА БЕЗОПАСНОСТИ
РОССИЙСКОЙ ФЕДЕРАЦИИ
(ФСБ России)

Генеральному директору
Telegram Messenger Limited
Liability Partnership

НАУЧНО-ТЕХНИЧЕСКАЯ СЛУЖБА
ОРГАНИЗАЦИОННО-АНАЛИТИЧЕСКОЕ
УПРАВЛЕНИЕ

П.В. ДУРОВУ

31.08.2017 № 137/2/2/3639

г. Москва, 107031

О времени и месте составления
протокола об административном
правонарушении

Уважаемый Павел Валерьевич!

Извещаем о том, что 14 сентября 2017 г. в 10 часов 00 минут в отношении Telegram Messenger Limited Liability Partnership, зарегистрированного по адресу: 71-75 Shelton Street, Covent Garden, London, WC2H 9JQ, будет составлен протокол об административном правонарушении, предусмотренном частью 2.1 статьи 13.31 Кодекса Российской Федерации об административных правонарушениях, по факту неисполнения обязанности предоставлять в федеральный орган исполнительной власти в области обеспечения безопасности информацию, необходимую для декодирования принимаемых, передаваемых, доставляемых и (или) обрабатываемых электронных сообщений.

С учётом изложенного, предлагаем к назначенному времени направить законного представителя компании в Приемную ФСБ России по адресу: Российская Федерация, г. Москва, ул. Кузнецкий Мост, д. 22.

Для участия в составлении протокола необходимо при себе иметь документы, удостоверяющие личность и служебное положение, при необходимости – доверенность. В случае неприбытия в установленный срок без уважительной причины протокол будет составлен в Ваше отсутствие.

Начальник Управления



Д.А. Силантьев



Federal Security Service of the
Russian Federation
(FSS of Russia)

Scientific and Engineering Service

ORGANIZATIONAL and ANALYTICAL
DEPARTMENT

31.08.2017 № 137/2/2/3639

Moscow, 107031

Director General
Telegram Messenger Limited
Liability Partnership

P.V. DUROV

Re: date and place of making the
administrative offence record of
evidence

Dear Pavel Valerievich!

We are to inform you that September 14, 2017 at 10:00 with regard to Telegram Messenger Limited Liability Partnership, registered address: 71-75 Shelton Street, Covent Garden, London, WC2H 9JQ, the record of evidence will be made of the administrative offence stipulated in Part 2.1 Article 13.31 of the Administrative Offences Code of the Russian Federation relying on the fact of violating the obligation to submit to the federal executive body responsible for control of security the information required to decode the received, transmitted, delivered and (or) processed e-mails.

Considering the information above we suggest that you should send by the designated date and time an authorized representative of the Company to the FSS of Russia reception room at number 22 Kuznetskiy Most street, Moscow, the Russian Federation.

The representative should hold the identification documents proving his official position and a power of attorney if required. In case the representative fails to come at a stated time and has no reasonable excuse for it, the record of evidence will be made in his absence.

Head of the Department

D.A. Silantiev

